
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2022/23:52 Industrins gröna omställning i norra Sverige

Regeringen med stöd av Sverigedemokraterna vill se ett samlat elprisområde i 
Sverige, vilket beskrivs i Tidöavtalet. Forskare har varnat för att detta kan leda 
till en fördubbling av elpriserna i norr, och industrin har uttryckt en oro för att 
industrisatsningar i Norrbotten kan utebli. Industrisatsningar som skapar tillväxt 
och jobb i hela landet. I tidningen NSD den 27 oktober uttrycker LKAB att 
”effekterna blir förödande” om en sammanslagning av elprisområdena skulle 
påskyndas innan södra Sverige har en liknande elproduktion som i SE1 och 
SE2.

Därutöver presenterade regeringen den 27 oktober förslaget om 
högkostnadsskydd för höga elpriser som dessvärre lämnar norra Sveriges 
hushåll och företag utan stöd, något som ytterligare fördjupat oron hos 
hushållen och företagen i norr. Vi har visserligen lägre elpriser i 
elprisområdena 1 och 2 jämfört med elprisområdena 3 och 4, däremot kallare 
klimat, energiintensiv industri och generellt högre elnätsavgifter.

Därför vill jag fråga energi- och näringsminister Ebba Busch: 

 

Hur avser ministern att agera för att dämpa hushållens och industrins oro i norra 
Sverige med hänsyn dels till regeringens besked om ett samlat elprisområde, 
dels till beskedet att elprisområdena 1 och 2 lämnas utanför 
högkostnadsskyddet?

………………………………………

Ida Karkiainen (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-11-11
Besvaras senast
2022-11-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


